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حسین جمشیدی- شهروند| شکست مقابل 
لهستان در بازی چهارمی که شاگردان کواچ مقابل این 
تیم قدرتمند برگزار کردند، باعث شد تا امیدهای صعود 
بلندقامتان ای��ران به دور بعدی کمرنگ ش��ود. با این 
حال سرعتی زن تیم ملی کشورمان معتقد است هنوز 
هیچ چیز تمام نشده و در دنیای والیبال ممکن است هر 
اتفاقی رخ دهد. البته به گفته او همین حالا هم ایران 
کار بزرگی در لیگ جهانی 2015 انج��ام داده و مردم 
این مس��أله را خیلی خوب متوجه می ش��وند،  اگرچه 
هنوز مسئولان نمی خواهند آن را درک کنند. در ادامه، 

گفت وگوی »شهروند« را با عادل غلامی می خوانید: 
     از بازی یکشنبه ش�ب ش�روع کنیم؛ خیلی ها 
معتقدند ملی پوش�ان ایران در ح�د و اندازه های 

خود نبودند.
اتفاقا نظر من کاملا متفاوت است. چون فکر می کنم 
بازی فوق العاده لهس��تان ما را تحت تأثیر ق��رار داد و 
درنهایت شکست را پذیرا شدیم. آنها آن قدر با برنامه 
و خوب بازی کردند که توانستند از ما جلو بزنند. در هر 
صورت اینطور نبود که ما بد کار کنیم چون هر جای 

زمین که می زدیم،  یکی از آنها دریافت می کرد.
     با توجه به این که شانس صعود ایران به حداقل 

رسیده، برای 2 بازی پایانی انگیزه دارید؟
به نظر من هر چیزی در ورزش امکان پذیر اس��ت. 
هنوز 2 بازی باقی مانده و مطمئنا ما با تمام توان خود 
مقابل روسیه حاضر می شویم و امیدواریم که آمریکا 
هم لهس��تان را شکس��ت دهد. آمریکا تیمی کاملا 

حرفه ای اس��ت و به خاطر این که س��رگروهی اش را 
حفظ کند، انگیزه شکست لهستان را خواهد داشت. 
از طرفی آمریکایی ها به جز 2 شکستی که در تهران 
داشتند،  در تمام بازی هایشان به 3 امتیاز رسیدند و با 
ادامه این روند لهستان را هم شکست می دهند. البته 
نباید از روسیه هم غافل شویم که می خواهد خودش 
را در س��طح یک لیگ جهانی حفظ کند و محکوم به 
برد ایران است؛ با این حال ما نشان دادیم که در تهران 

راحت به هیچ تیمی امتیاز نمی دهیم.
     با توجه به این که ایران سال قبل در رده چهارم 
لیگ جهانی قرار گرف�ت،  به نظرت عدم صعود از 

این گروه، برای تیم ایران شکست نیست؟ 
ما اگر هم صعود نکنیم، چیزی را از دست نمی دهیم. 
کافی است که به عناوین قهرمانی تیم های همگروه ما 
نگاه کنید. فقط من نمی دانم فدراسیون جهانی روی 
چه حسابی اینطور گروه بندی کرده است. ایتالیا که در 
حال حاضر اصلا در سطح لیگ جهانی نیست با استرالیا 
و برزیلی که به دلی��ل میزبانی اش انگی��زه ای ندارد،  
همگروه هستند. در 2،  3 س��ال اخیر در سخت ترین 
شرایط حقمان را گرفته ایم و در قرعه کشی به هیچ وجه 
شانس نداریم. همین که تا هفته پایانی لیگ جهانی 
ش��انس صعود داریم و روس��یه یک برد هم به دست 
نیاورده،  ی��ک موفقیت ب��زرگ برای والیب��ال ایران 

به حساب می آید.
     ام�ا ممکن اس�ت انتقادها بار دیگر به س�مت 

تیم ملی والیبال سرازیر شود!

چه انتقادی؟ همه باید به خاط��ر بازی هایی که ما 
انجام دادیم،  به جایگاهی که والیبال ایران دارد،  احترام 
بگذارند. در ضمن مردم نیز نشان دادند که اصلا چنین 
ذهنیتی ندارند چون حتی بعد از باخت مقابل لهستان 
هم سنگ تمام گذاشتند. بازیکنان نیز به عشق همین 

مردم بازی می کنند وگرنه انگیزه دیگری نیست. 
     به نظر می رسد از مسئولان ورزش کشور دلخور 

هستی...
حرف��م این اس��ت ک��ه اگ��ر یک درص��د چنین 
موفقیت هایی را فوتبال ایران به دس��ت می آورد، چه 
برخوردی با آنها می ش��د؟ اصلا نه تنه��ا فوتبال بلکه 
هیچ رشته تیمی دیگری در ایران نمی تواند به چنین 
سطحی برسد. متاسفانه این تبعیض ها قشنگ نیست،  
درحالی که من اطمینان می دهم همین حالا والیبال از 

فوتبال در میان مردم محبوب تر شده است. 
     واقعا چنین تصوری داری که والیبال در کسب 

محبوبیت از فوتبال سبقت گرفته است؟
بله، همین طور است. شما نگاه کنید که بازی های 
تیم های پرطرفدار فوتبال مثل استقلال و پرسپولیس 
وقتی در ورزش��گاه 100 هزار نفری برگزار می ش��ود،  
در کل 20 هزار نفر هم برای تماش��ای آن به ورزشگاه 
نم��ی رود. حالا ما در یک س��الن 7 هزار نف��ری بازی 
می کنیم ام��ا 15 هزار نفر ب��رای تماش��ای هر بازی 
می آیند)!(. خیلی از دوس��تداران والیبال هم به دلیل 
کمبود ظرفیت پش��ت درها می مانن��د و مجبورند از 

تلویزیون بازی را تماشا کنند. 

     اخیرا س�عید معروف ه�م در رختکن تیم ملی 
انتقادهایی را نسبت به مسئولان مطرح کرده بود.

حداقل امی��دوارم که از ای��ن صحبت ها نتیجه ای 
بگیری��م. می گویند یک مصوبه ای ص��ورت گرفته تا 
پاداشی را به ما پرداخت کنند اما به صورت عملی هنوز 

چیزی ندیدیم.
     بگذری�م، کواچ در کن�ار زمین خیلی عصبانی 
 به نظر می رس�د و این موضوع انتقادات زیادی را 

در پی داشته است.
در ش��رایط فعلی این بحث ها کمک��ی به تیم ملی 
نمی کند. هر مربی ای روش کاری خ��ودش را دارد و 
کواچ هم رفتارش همین طور است و کسی نمی تواند 

او را تغییر دهد. 
     به عنوان س�وال   آخر، بحث حض�ور خانواده ها 
در ورزش�گاه ها ب�از هم به جایی نرس�ید. نظرت 

دراین باره چیست؟
تمام بازیکنان تیم ملی والیبال از حضور خانم ها در 
سالن استقبال می کنند. به نظرم این حق زنان ایرانی 
است که در جو سالم سالن های والیبال حضور داشته 
باشند. ش��اید در آخر هم این مسأله به ما ضربه بزند و 
میزبانی را از ما بگیرند اما امیدوارم شاهد روزی باشیم 
که بانوان هم به سالن های والیبال بیایند. حتی درباره 
فوتبال نیز قضیه همین گونه اس��ت؛ معتقدم اگر هر 
تماشاگر بداند که خواهر و همسر خودش در استادیوم 
حضور دارد،  به هیچ وجه به خودش اجازه نمی دهد که 

از  الفاظ رکیک یا توهین آمیز استفاده کند.

روی خط فوتبال د  نیا

استادیوم های مطرح جهان، تعطیلات را چگونه پشت سر می گذارند؟ 

بوی سیر و کنسرت اصیل
شهروند| سال هاست که تیم های باشگاهی و ملی 
انگلیس به چمن نامرغوب ویمبلی اعتراض می کنند 
و سال هاس��ت اتحادی��ه فوتبال انگلی��س با درپیش 
گرفتن رویه س��ابق به اعتراض ه��ا توجهی نمی کند! 
ماجرا به استفاده نادرس��ت از چمن این ورزشگاه در 
ایام تعطیلات مربوط می ش��ود؛  آنچه باعث می شود 
برگ��زاری رویدادهای مختلف از کنس��رت گرفته تا 
مسابقه نمایش��ی، چمن خس��ته از 9 ماه مسابقه را 
فرس��وده تر کند. ویمبلی  سال گذش��ته میزبان یک 
بزرگداشت غیرفوتبالی، آن هم درست قبل از شروع 
یک مس��ابقه ملی بود و صدای اعتراض بس��یاری از 

بازیکنان و مسئولان انگلیسی را به هوا بلند کرد!
ماجرای ناپولی

اخیرا باشگاه ناپولی به خاطر خرابی های به بار آمده 
از سوی موزیسینی به نام »واسکو روسی« در جریان 
یکی از کنس��رت هایش روی چمن این باشگاه از این 
شخص به دادگاه شکایت کرده است. این خرابی ها در 
نتیجه نصب برخی سیستم های صوتی بود و باشگاه 
ایتالیایی ابراز امیدواری کرده هرچه زودتر نس��بت به 
ترمیم چمن اقدام شود. البته طرف مقابل هم پذیرفته 
که طبق پروتکل امضا ش��ده ظرف مدت مش��خص، 
زیان ها را جبران و خرابی ه��ا را ترمیم کند. در ایتالیا، 
بیش��تر ورزشگاه ها در انحصار ش��هرداری ها هستند 
و بر این اس��اس، معمولا در ایام تعطیلات تابستانی، 
شهرداری مجاز اس��ت به گروه های خواستار اجرای 
برنامه در ورزشگاه ها، مجوز بدهد. همین عامل، چمن 
ورزشگاه ها را دچار مشکل می کند. چمن سن سیرو 
هم یک نمونه جذاب اس��ت. ورزش��گاه سن س��یرو 
یا به قول اینتری ه��ا »جوزپه مه آتزا«، هر تابس��تان 
میزبانی های ویژه ای را تجرب��ه می کند و این موضوع 
درآمیخته با حضور 2 تیم شهر در این ورزشگاه، حال 
خراب سن سیرو را خراب تر از همیشه جلوه می دهد 

اما فقط در ایتالیا چنین بلاهایی سر چمن نگون بخت 
نمی آید.

عروسی روی چمن!
ورزشگاه نوکمپ بارس��لونا یک نمونه خاص است. 
معمولا هر تابستان در این ورزشگاه شاهد یک رویداد 
غیرفوتبالی هستیم؛ از برگزاری کنسرتی پرهیاهو در 
دهه 80 تا مراسم عروسی یک زوج آسیایی در تابستان 
گذشته. امسال هنوز رویداد پیش  بینی نشده ای شکل 
نگرفته اما گفته می شود مراس��م ویژه روز کاتالونیا به 

شکلی پرطمطراق در این استادیوم شکل می گیرد.
سم پاشی

اگر این روزها از حوالی میدان »ترافورد« و ورزشگاه 

»اولدترافورد« گذر کنید، بویی مشمئزکننده، مشام 
شما را می آزارد! مسئولان منچستر یونایتد با صرف 
هزینه 200 ه��زار پوندی درحال نوس��ازی چمن 
ورزشگاه خانگی خود هستند و به این منظور با رایحه 
س��یر به جان کرم های موجود در خاک افتاده اند تا 
علاوه بر کشتن آنها به لطف خاصیت ها و تأثیر سیر 
بر چمن، اولدترافورد را در طول 9 ماه بازی فشرده، 

آماده نگه دارند!
مسابقات بوکس

مشکل استفاده چندمنظوره از زمین های فوتبال 
فق��ط در اروپا وجود ندارد. در اس��تادیوم های فاخر 
آمریکا هم شاهد برگزاری ورزش های مختلف روی 

چمن هستیم. ظاهرا آمریکایی ها آن قدر به بوکس 
علاقه دارند که مایل هستند این رقابت ها را جایی 
خارج از رینگ هم ببینند. به همین دلیل ورزشگاه 
لس آنجلس گلکسی، امسال در فصل تعطیلات به 
پایان رسیده لیگ، میزبان 2 بوکسور بود. شبیه این 
اتفاق در دهه 70 برای ورزشگاه المپیک مونیخ رخ 
داد و جالب این که آن زمان هم درس��ت مانند الان 

کلی استقبال صورت گرفت!
گاراژهای برزیلی! 

هنوز یک س��ال از برگ��زاری جام جهانی 2014 
نگذشته که بسیاری از ورزش��گاه های گرانقیمت 
ساخته شده به اصرار و تعجیل روسای سیاسی این 
کشور، متروکه شده اند. گرانقیمت ترین استادیوم 
برزیل، حالا به یک پارکینگ اتوبوس تبدیل ش��ده 
است. 550 میلیون دلار هزینه س��اخت استادیوم 
ناس��یونال به دلیل عدم وجود حتی یک تیم دسته 
اولی در مرکز ش��هر و انج��ام تنها 7 ب��ازی از زمان 
جام جهانی 2014، هیچ سودی در پی نداشته است. 
ورزشگاه 42 هزارنفری »پانتنال« درکوئیبا به دلیل 
مشکلات به وجود آمده و نشست کردن سقف، اوایل 
 سال جاری میلادی رسما تعطیل شد و ماه آوریل، 
رختکن ها به اشغال عده ای بی خانمان درآمد! »آرنا 
داس دوناس« در ناتال هم با قبول برگزاری مراس��م 
عروسی و برنامه های ویژه کودکان در جست وجوی 
به دس��ت آوردن پول بیشتر اس��ت! آرنا پرنامبوکو 
در شمال ش��رق رس��یف، قبل از جام جهانی، 236 
نفر را برای تماشای یک بازی جام حذفی به برزیل 
کشاند اما حالا به سالن کنفرانس، مراسم آتش بازی 
و عروسی تبدیل شده است در ماه سپتامبر، پسری 
15ساله، س��الگرد تولدش را با حضور در رختکن، 
بازی و اس��تفاده از تمام امکانات در این اس��تادیوم 

همراه دوستانش جشن گرفت!

پرسپولیس، همچنان خالی از ستاره

با ش��رایطی ک��ه در نقل وانتقالات پرس��پولیس 
مشاهده می ش��ود، به نظر می رس��د لیگ پانزدهم 
هم جایی برای خودنمایی سرخپوش��ان نیس��ت. 
این تیم سال گذشته خالی از ستاره بود و حالا چند 
بازیکن ارزش��مند خود را هم از دست داده و خبری 
از ج��ذب بازیکن��ان ش��اخص هم نیس��ت. در این 
شرایط، کار به جایی می رسد که در روزهای پایانی 
نقل و انتقالات باشگاه مجبور است بازیکنان درجه 2 
را جذب کند تا لیس��ت تیم پر شود،  اتفاقی که  سال 
گذشته هم در نیم فصل رخ داد و نتیجه اش ناکامی 
پرسپولیس بود. البته در جذب ستاره ها هم باید دقت 
کرد چون بازیکنان پرحاشیه ای مثل صادقیان هم به 
کار پرسپولیس نمی آیند، بلکه باید بازیکنانی جذب 
شوند که جنبه پوشیدن پیراهن پرسپولیس را داشته 
باش��ند. مهم تر این که در دنیای امروز مسائل مادی 
است که حرف اول را می زند و باشگاه پرسپولیس به 
لطف مسئولان وزارت ورزش دائما با مشکلات مالی 
دس��ت و پنجه نرم می کند، از سوی دیگر بازیکنان 
هم هر روز پر توقع تر از دیروز می شوند. جالب برایم 
این اس��ت که در ای��ن وضع چرا امثال س��یدجلال 
حسینی و کریم انصاری فرد که بارها اعلام کرده اند، 
پرسپولیسی هستند، جذب نمی شوند. وقتی باشگاه 
در جذب بازیکنان توانمند، ناتوان مانده چرا س��راغ 
کسانی نمی رود که پوش��یدن پیراهن پرسپولیس 
برایش��ان یک انگیزه و افتخار است؟ انگار همه چیز 
برعکس شده چون بازیکنی مثل طارمی که تا 6 ماه 
قبل کسی او را نمی شناخت حالا برای باشگاه قیمت 
تعیین می کند. سوالی که در ذهن ایجاد می شود این 
است که چرا امثال این بازیکن می خواهند یک شبه 
راه 100 س��اله را برون��د؟ وقتی به ح��ال و روز این 
پرس��پولیس نگاه می کنیم، فقط افسوس روزهایی 
را می خوریم که بازیکنان با ج��ان و دل و بدون پول 
برای تیم محبوبش��ان بازی می کردند. باش��گاه که 
در و پیکر ن��دارد و وزارت ورزش که متولی این تیم 
اس��ت، هم خود را کنار کشیده اس��ت.  سال به سال 
نمودار بدهی های پرس��پولیس صعودی تر می شود 
و هر مدیری ک��ه چند ماه در باش��گاه کار می کند،  
تنها چیزی که از خودش به جای می گذارد، بدهی 
است. این عدم ثبات در مدیریت باشگاه باعث شده 
هیچ وقت کس��ی نس��بت به قرارداد بازیکن و مربی 
پاسخگو نباشد. شاید تا روزی که پرسپولیس مثل 
نفت و سپاهان از یک مدیرعامل در طول چند فصل 

برخوردار نباشد،  شاهد همین وضع باشیم. 

نگاه

تیتر بازی

  تیم بسکتبال جوانان کش��ورمان در دومین بازی 
خود در مسابقات قهرمانی جهان مقابل مصر تن به 

شکست داد.
  در ادامه مسابقات دوومیدانی جایزه بزرگ تایلند 
تفتیان طلا،  وظیفه دوست نقره و  هاشمی و نیادوست 

به برنز رسیدند.
  گونسالو خارا، بازیکن شیلی به دلیل حرکت زشت در 

قبال کاوانی  3 جلسه از همراهی شیلی محروم شد.

عنایت�ی:  ق��ول داده بودم ب��ا پیراهن اس��تقلال 
خداحافظی کنم اما نشد/ در تفکرات مظلومی جایی 

نداشتم
گابری�ل:  دوس��ت دارم برگردم و برای پرسپولیس 

بازی کنم
عالیشاه:  نمی شود همیشه من کوتاه بیایم/ توافق 
نکنم، مجبورم به پیشنهاد خارجی ام جواب مثبت 

بدهم
مدیرعامل سایپا:  نکونام 90 درصد سایپایی است

انصاری فرد:  در ایران گزینه ام پرسپولیس است

استقلال و معمای رابطه طالب لو و رحمتی 

 خمپاره آماده انفجار

شهروند| از قدیم می گویند 2 پادشاه در یک اقلیم 
نمی گنجند اما در گوشه ای از این فوتبال، شرایطی 
پیش آمد که چی��زی فراتر از این مثل را س��اخت؛ 
نگنجیدن 3 پادش��اه در یک اقلیم! با قطعی ش��دن 
حضور س��یدمهدی رحمتی در استقلال، آبی های 
پایتخ��ت دارای 3 دروازه ب��ان به نام ه��ای رحمتی، 
طالب لو و فروزان ش��دند. کادر فن��ی حق 2 انتخاب 
داش��ت و به همین دلیل مسئولان باشگاه استقلال 
طی تماسی از فروزان خواستند دیگر سر تمرین نیاید 

تا بر تنش های موجود افزوده نشود.
اختلاف قدیمی

وقتی از تنش صحبت می کنی��م درواقع درحال 
اش��اره به رابطه بس��یار تیره طالب ل��و و رحمتی، 2 
دروازه بان فصل آینده آبی ها هس��تیم. روابط این 2 
به حدی بد است که در مراسم ابتدای بازی برگشت 
فصل قبل بین پیکان و اس��تقلال با هم دس��ت هم 
ندادند. در این بین حرف های طالب لو جذاب به نظر 
می رس��د: »نگاه من فقط به مقوله دروازه بانی فنی 
اس��ت و بس، انتخاب بازیکن برای اعتلای استقلال 
تنها برعهده سرمربی تیم است.« انگار او پایش را در 
یک کفش کرده و ب��ا وجود رحمتی، قصد ماندن در 

استقلال را دارد.
آشتی کنان صوری

دروازه بان سابق و پرحاشیه تیم ملی پس از قطعی 
شدن بازگش��ت به اس��تقلال از هر دری حرف زد و 
وقتی درباره طالب لو و رقابت پیش رو از او سوال شد به 
گفتن این جملات بسنده کرد: »خواهش می کنم در 
مورد خودم سوال کنید. من فقط در مورد مساله ای 
که به خودم مربوط می ش��ود، حرف می زنم.« البته 
بعد از این اتفاقات پرویز مظلومی از این دو دروازه بان 
خواست با یکدیگر دست بدهند و آنها نیز با برخوردی 
سرد به ظاهر آشتی کردند هر چند که به نظر می رسد 
رابطه ش��کرآب این دو دروازه بان مثل یک خمپاره 

آماده انفجار باشد.

حاشیه

  آزادی گروگان به خاطر مسی| سانتیاگو لوپز 
28 س��اله که از  س��ال پیش در نیجریه مشغول به 
کار کش��اورزی اس��ت، هفته پیش ربوده می شود. 
آدم ربایان که زبان انگلیسی متوجه نمی شدند، تصور 
می کردند لوپز اهل آمریکای شمالی است و به شدت 
او را کتک زدند اما درنهایت لوپز موفق شد با تکرار نام 
لیونل مسی به آدم ربایان بفهماند که آرژانتینی است. 
او بعد از 3 روز با پرداخت مبلغی نامشخص آزاد شد. 
برادر لوپز در این خصوص می گوید: »برادرم گفته به 
همه بگویید زندگی ام را مدیون مسی هستم. نام او 

بود که زندگی من را نجات داد.«
 بس�کتبال، چش�م انتظار تصمی�م وزارت 
ورزش| مسئولان فدراس��یون بسکتبال که از چند 
هفته پیش برای انتخاب سرمربی تیم ملی اقدام کردند 
هنوز به نتیجه نهایی و قطعی نرسیده اند اما کاهش 
تعداد گزینه های مورد بررس��ی به 3 گزینه و ارسال 
رزومه کاری آنه��ا ب��ه وزارت ورزش و جوانان جهت 
بررسی در کمیسیون ویژه این وزارتخانه نویدبخش 
تعیین تکلیف هدایتگر تیم ملی طی چند روز آینده 
است. 3 گزینه نهایی برای هدایت تیم ملی بسکتبال از 

کشورهای آلمان، صربستان و اسپانیا هستند. 
 دعوا بر س�ر س�ایپا| ثبت قرارداد دو بازیکن 
س��ایپا در هیأت فوتبال اس��تان تهران سبب شد تا 
اختلافی بزرگ ایجاد ش��ود. باشگاه س��ایپای البرز 
از مدت ها پیش خواهان بازگش��ت به استان تهران 
است اما مسئولان استانی البرز با این امر مخالفند. از 
طرفی سایپایی ها با دریافت نامه کتبی از کفاشیان 
قراردادهایشان را در هیأت تهران ثبت کردند که این 
موضوع واکنش شدید مسئولان کرجی را بربه دنبال 

داشت. باید دید سرانجام این قصه چه می شود.

 صرفا جهت اطلاع!

من، مادرم و آرژانتین
می خوانی��د  آنچ��ه 
از  اس��ت  خاط��ره ای 
»فاستینوآسپریا«، ستاره 
کلمبیایی اوایل و اواسط 
ده��ه 90 قبل از ش��روع 
بازی برگشت مقدماتی 
جام جهانی 1994 مقابل 

آرژانتین؛ جایی که هر نتیج��ه ای غیراز پیروزی، راه 
صعود تیم طلایی ماتورانا به آمریکا را دشوار می کرد.

»وقتی به ورزش��گاه مونومنت��ال بوینس آیرس 
رسیدیم، از دیدن آن همه تماشاگر شوکه زده شدیم. 
واقعا جهنمی برپا شده بود. برای رفع تنش ها، یک فکر 
جالب به ذهنم رسید. همان لحظه به مادرم زنگ زدم. 
در هیاهوی قبل از شروع بازی، با فریاد منظورم را به او 
رساندم و وقتی داشت جواب مرا می داد با ادا و طعنه 
گوشی را از گوشم خارج می کردم و به سمت هواداران 
می بردم تا صدای آرزوی موفقیت مادرم را بشنوند و 
اعتمادبه نفس مرا ببینند. بارانی از فحاشی ها بر سرم 
فرود آمد اما حقه من در طول بازی جواب داد. بعد از 
دریافت گل اول، مدام حمل��ه کردیم و گل زدیم. نه 
یکی، نه 2 تا، نه 3 تا. بله، 5 تا! در بوینس آیرس، یکی 
از سنگین ترین شکست های تاریخ آرژانتین را رقم 
زدیم. به یاد دارم اواخر ب��ازی وقتی داور قصد اخراج 
یکی از آرژانتینی ها را داشت، آدولفو والنسیا به سمت 
او رفت و گفت تو رو خ��دا اخراجش نکن چون بعدا 
می گویند چون 10 نفره شدیم، 5 بر یک باختیم! ما 
بردیم و به جام جهانی رس��یدیم. سطح انتظارات از 
کلمبیا بسیار بسیار بالا رفت. مردم در بوگوتا و سایر 
شهرها با رویای قهرمانی از خواب بیدار می شدند اما 
ما نتوانس��تیم به اندازه انتظاراتمان بزرگ باشیم. به 
هرحال آن ش��ب در بوینس آیرس پادشاه یک شبه 

فوتبال جهان شدیم.«

خاطره
ستون ثابت  
      سه شنبه ها

ترانسفر

  برتولاچی، بازیکن رم با مبلغ 20 میلیون یورو به 
میلان اضافه شد.

  فیل نوی��ل، مدافع س��ابق منچس��تریونایتد، 
کمک مربی والنسیا شد.

  محمد ایرانپوریان مدافع تراکتورس��ازی فصل 
آینده هم در این تیم خواهد ماند.

  امید سینک از استقلال خوزستان و محمدرضا 
بازاج بازیکن تیم ملی نوجوانان و بازیکن سابق پدیده 

به سیاه جامگان مشهد پیوستند.
  ابراهیم صادقی و حامد شیری قراردادشان را با 

سایپا تمدید کردند.
  فرشاد سالاروند از مس رفسنجان و حسن بیت  

سعید و فرش��اد جان فزا از فولادنوین خوزستان به 
مدت 2 سال به استقلال خوزستان پیوستند.

  رضا عنایتی در جلس��ه با مس��ئولان استقلال 
برای تمدید قرارداد به توافق نرس��ید و جدایی اش از 

استقلال قطعی شد.

مرتضی فنونی زاده
پیشکسوت پرسپولیس

شهروند| رأی پرونده جنجالی لیگ برتر فوتبال بعد از گذشت 45روز از 
پایان این مسابقات اعلام شد و نتیجه بسیار غیرمنتظره ای هم داشت تا این که 

ترکیب تیم های سقوط کننده در پایین جدول تغییر کند. 
رأی جنجالی استیناف

با این که پس از شکایت پیکان از راه آهن به دلیل استفاده غیرقانونی از یک 
بازیکن خارجی به نام مارتین موتومبا که با استفاده از مدارک جعلی به این 
تیم پیوسته بود، کمیته انضباطی فقط این بازیکن را جریمه کرده و تغییری 
در نتایج نداده بود، کمیته استیناف با رای خود که دیروز اعلام کرد همه چیز 
را تغییر داد. آرای کمیته اس��تیناف در واکنش به اعتراض پیکانی ها این بود 
که راه آهن در 5 بازی مقابل تیم های پرسپولیس،  سایپا،  استقلال خوزستان،  
پیکان و نفت مسجدس��لیمان که از موتومبا در ترکیب خود استفاده کرده،  

3برصفر بازنده اعلام شد. 

شرایط جدول
با اعلام آرای کمیته استیناف جدول مسابقات لیگ برتر بعد از گذشت 45 روز 
از پایانش دچار تغییراتی شد. پرسپولیس و سایپا که مقابل راه آهن به تساوی و 
شکست رسیده بودند،  با اضافه شدن 2 و 3 امتیاز تغییری در جایگاه شان ایجاد 
نمی ش��ود اما ابهام اصلی در پایین جدول به وجود می آید. راه آهن که 9 امتیاز 
کسب شده در این 5 بازی را از دس��ت داد با 22 امتیاز و قرار گرفتن در جایگاه 
ش��انزدهم به لیگ یک س��قوط کرد. همچنین نفت مسجدسلیمان با وجود 
اضافه ش��دن 2 امتیاز به عنوان تیم پانزدهم باز هم به عنوان تیم سقوط کننده 
شناخته ش��د. ابهام اصلی در جایگاه تیم چهاردهم اس��ت که قبلا در اختیار 
استقلال خوزستان بود و این تیم با پیروزی در پلی آف در لیگ برتر باقی ماند. 
حالا با تغییرات جدید آبی های خوزس��تان یک رده بالاتر می آین��د و در رده 

سیزدهم قرار می گیرند و پیکان باید در پلی آف مقابل مس کرمان قرار بگیرد.

پلی آف تجدید می شود؟
با وجود این که پیکان طبق جدول جدید باید در پلی آف بازی کند اما بعید 
اس��ت که در فاصله کمتر از یک ماه مانده تا آغاز لیگ، سازمان لیگ چنین 
اقدامی را دوباره انجام دهد. به خصوص این که پرونده مس کرمان نیز در کمیته 
استیناف باز اس��ت و این تیم متهم به تبانی شاید به دسته پایین تر هم برود. 
به هرحال ش��اید فقط در ایران این اتفاق رخ می ده��د که یک تیم بعد از 45 
روز به لیگ برتر بازگردد اما باید منتظر پاسخ مسئولان به ابهامات در روزهای 

آینده بمانیم. 

گفت وگوی »شهروند« با عادل غلامی،  سرعتی زن تیم ملی والیبال: 

به جای انتقاد،  به جایگاه والیبال ایران احترام بگذارید

 والیبال از فوتبال محبوب تر شده است
 تمام ملی پوشان از حضور بانوان در ورزشگاه ها حمایت می کنند

حکم پرونده جنجالی فوتبال ایران سرانجام صادر شد

راه آهن به لیگ یک سقوط کرد!
  آیا پیکان به پلی آف می رود؟


